
Vraag naar aanleiding van brief Geluidsoverlast en Laag Frequent Geluidsoverlast Ontzanding 
Geertjesgolf Winssen (IN22.02272) van omwonenden van de transportband gericht aan de 
gemeenteraad van gemeente Beuningen dd 22 mei 2022, als ook de informatiebijeenkomst d.d. 30 
mei jongstleden

1. Weet de wethouder of de ODRN het geluidmetingsrapport(in opdracht van Nederzand 
uitgevoerd) inmiddels heeft kunnen verifiëren? Indien dit inderdaad het geval is, kan de 
wethouder de belangrijkste conclusies van de ODRN met de gemeenteraad delen? Wanneer 
dit nog niet heeft kunnen gebeuren, kan de wethouder aangeven wanneer de ODRN dit gaat 
doen en is de wethouder bereid de ODRN op te dragen dit zo snel als mogelijk te laten 
gebeuren?

2. Is het voor de wethouder mogelijk de ODRN op te dragen structureel over een langere 
periode (bijv 1 jaar) te gaan meten wanneer de transportband in productie is?

3. Is het mogelijk om het aantal meetpunten uit te breiden met een aantal representatieve 
punten (bijv Verlengde Molenstraat)? 

4. Is het voor de wethouder en het college mogelijk de normwaarden voor het geluid in de 
vergunning naar beneden aan te passen? Zo ja, Op welke termijn zou dit gerealiseerd kunnen 
worden?

5. Kan de wethouder aangeven welke maatregelen danwel acties (ook de niet-juridische) 
mogelijk zijn om in elk geval de problemen voor omwonenden te verzachten of 
verminderen?

Vragen naar aanleiding van brief “Overlast ontzandingsproject Geertjesgolf te Winssen” dd 2 juni 
2022

1. Heeft de wethouder ook kennis kunnen nemen van het feit dat de ODRN onlangs een 
geluidsoverschrijding heeft gemeten? Indien er inderdaad sprake is van een overschrijding 
van de norm, welke juridische mogelijkheden biedt dit de wethouder om handhavende 
maatregelen te treffen, totdat de oorzaak van de geluidsoverschrijding is verholpen? 
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